
Generalforsamling 1/7-2021 Farsø Vandværk

Formanden bød velkommen.

1. Valg af dirigent
Søren Kjær blev foreslået og valgt. Det blev konstateret at generalforsamlingen er lovlig 
varslet og indkaldt og dermed beslutningsdygtig.

2. Beretning om det forløbne år.

FORMANDENS BERETNING 2020

Beretning om det forløbne år.

Der er blevet oppumpet 185.679 m³ vand i 2020
Og i 2019 blev der oppumpet 184.282 m³ det er et merforbrug på 1.397 m³ Så vi holder os stadigvæk 
under de 200.000 m³

Det oppumpet vand fordeler sig således på de forskellige boringer.
Holmevej         0 m³
Stationsvej                      14.709 m³ (14.935 m³) 
Johs. Nielsensvej            15.068 m³ (15.325 m³) 
Industrivej                   76.268 m³ (73.895 m³) 
Vannerup                   79.634 m³ (80.120 m³) 

Vi har solgt  183.580 m³ vand
Svind – brand 1.448 m³  (2019 – 948 m³) (2018 – 49 m³)
Tab i % =2020 0,77% (2019 0,51%)  (2018 = 0,025 %)
Der er brugt 681 m³ til skyld på vandværkerne
Det er et meget godt resultat, vi holder os stadigvæk under 1 % i tab, 

Med vores fjernaflæsnings modul, har vi nu fået en aftale med Farsø Fjernvarme, at vi lejer os ind på 
deres antenne anlæg, så vi er fri for, at køre ud og aflåse målerne. Der er dog nogle enkelte målere vi 
ikke kan få fat i, da der sidder metallåg på målerbrøndene, så signalet ikke kan trække data fra 
målerne. Men der er vi ved at finde en løsning på dette problem

HUSK stadigvæk når i skal renovere i rum hvor måleren sidder, vil Farsø Vandværk kræve den 
flyttet ud i målerbrønd. De generelle bestemmelser som forbrugeren har er som der står i regulativet 
Punkt 9.3 og 9.11. Der er flere og flere der henvender sig når de renoverer det rum hvor måleren 
sidder, om de ikke skal have måleren ud i målerbrønd.

Farsø Vandværk beder jer stadigvæk om, at hold øje med jer vandmålere, dette gælder både om de 
står stille eller i bruger mere vand end i plejer. Der er tale om teknik, og teknik kan også fejle. 
Grunden til, at vi aflæser/kører rundt og fjernaflæser er bare beregnet til vandværket brug, så vi har 
styr på vores oppumpet mænge og forbrug. Så forbrugere husk stadigvæk at tjek jeres måler mindst 


